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Hallituksen kokous 35/2024

Aika: 11.12.2024, klo 16.15

Paikka: Historiahuone, U137a, Otakaari 1

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila (poistui kohdassa 6.)

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.20.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aino ja Erik.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Vilppu ilmoitti, että evääksi on kattaus joulutunnelmaisia eväitä, mukaan lukien glögiä,

pipareita ja juustoa. Lisäksi on lajitelma erinäisiä sitrushedelmiä Prodeko-haasteen

kunniaksi.

Alli ilmoitti kuittaavansa kolme sakkoa eräällä Alkonmyyjän suosittelemalla tuotteella.

Kalle ilmoitti, että on ollut ilo olla kokoustamassa tässä seurassa, ja että ihmisiä tulee

ikävä, kokouksia ei.



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Valentin: Tuntuu, että kaikki on sanottu. Remppaprojektin viimeiset vaiheet vaativat

kohta sähkömiehelle oven avaamisen, minkä takia kokous jää valitettavasti tyngäksi.

Kertoi hyvänä kiltakuulumisena, OTMK24 edistää vielä kaapiston vahvistamista

sohvakornerin vieressä. Hommat eivät siis lopu.

Vilppu:Haikeat fiilikset. Tunuu, että syksy vain hävisi. Palautti eilen kanditutkinnon
viimeisen palautuksen, ja nyt jäljellä on enää jännitys siitä, pääseekö kaikesta läpi.

Seuraava viikko on vielä kyllä aikamoista kiltameininkihumua. Totesi, että on ilo olla tässä

kokouksessa, ja kiva, kun kaikki ovat paikalla.

Erik: Ihan hyvää kuuluu. Ei tunnu, että hommat loppuisivat vielä, vaikka kokoukset

loppuvatkin. Maanantaina auttoi siskoa tentissä ja ihmetteli toisen yliopiston teknisen

osaamisen tasoa. Lauantaina onmenossa kaveriporukan joulujuhliin, mistä on hype.

Matvei: Syksymeni kyllä yllättävän nopeasti, vaikka parina viikkona tuntuikin, että

mikään ei lopu koskaan. AA-vujut pitää viedä räpylöidä [haki sanaa räpiköidä] läpi.

Viimeinen kokous tuntuu kyllä aika jännittävältä.

Markus:Komppaa nopeata syksyä, mutta toisaalta tuntuu, että on tässä hommia kyllä

paiskottukin. Olo on haikea siitä, että kahden vuoden jälkeen kyseessä on oikeasti

viimeinen kokous. Silti on hyvillä fiiliksillä; odottaa halpersettä ja nuorien, tuoreiden

hommien haltuunottoa. Toissapäivänä teki viimeisen palautuksensa Aaltoon ennen

diplomityötä.

Valentin poistui ajassa 16.30.

Kalle:Oikein hyvää kuuluu. Viikonloppuna tapasi yhtä lukioajan italialaista tuttuaan, jonka

kanssa päätyivät puolivahingossa törmäämään Erikiin jatkoilla keskustassa. Noston

arvoisena hetkenä Erik kysyi, mistä maasta kaveri on kotoisin, ja kun sai kuulla vastauksen,

alkoi puhumaan tälle italialaiselle saksaa. Tämä viikko onmennyt Nitan kanssa Athenen

yrityssektorin reformaatiota pohtiessa.

Alli: Pohti hetkeä, kunOliverMulari oli viimeisessä kokouksessaan kertonut 45minuutin

kuulumisina koko vuoden reflektion, mutta päätti, ettei ihan samaan nyt kuitenkaan lähde.

Tuntuu, että syksy ei ole vielä ihan prosessoitu, kun kaikkea on ollut niin paljon. Torstaina

palautti viimeisen kouluhomman, mutta se tulikin proffalta bumerangina takaisin, eli vaatii

vielä vähän lisätyöstöä. Odottaa joulupysähtymistä. Tänään oli voittajaolo, kunmeni

aamulla toimistolle eikä vain röhnöttänyt kotona Zoomissa verkkareissa tekosyyllä “sori

mun kamera ei toimi”. Raahautuminen kannatti, kun löysi työpaikan joululounaalta

TKK-alumnin, jonka kanssa pääsi keskustelemaan X-burgerin valikoimasta.

Aino:Muutto jatkuu hyvin rauhallisessa tahdissa, kun kaikki muu vähän työllistää, mutta

patja lattialla on palvellut. Viikonloppuna olisi syyskauden viimeinen korispeli, mutta

taitaa joutua vielä pysymään kannustusjoukoissa. Joululoman ainoa tavoite on tervehtyä.

Totesi tiivistävästi: “vielä on vähän hommia, mutta kohta helpottaa”, mutta reflektoi myös

hokeneensa tätä viimeiset kolme viikkoa.

Sara Sofia: Syksystä on aika kaikkensa antanut olo. Lisäsi ainoana poikkeuksena Ainon



toteamukseen, että ihan viikon päästä ei vielä helpota, vaan vasta viiden kuukauden

päästä. On toisaalta aloittanutWappufiilistelyn. Jenkkireissua odottaa innolla, mutta se

on sisältänyt vähän säätöä, kun ensin lennot peruuntuivat, ja sitten saivat sijaislennoksi

lennot Pariisiin Dallasin kautta, vaikkamissään kohtaan ei edes pitänyt mennäDallasiin

[saatika Parisiin]. Nyt varattuna on kai kuitenkin oikeat lennot Virginiaan. Odottaa vain

sitä hetkeä, kun päätyy perille ja saa tiedon, että matkalaukku on Pariisissa. Tiivisti olonsa:

“Hajoan, mutta gracefully”.

Kerttu:Viimeviikon kandisemma + veljen ylioppilasjuhlat -päivästä totesi, että

ensimmäinenmeni ja jälkimmäinenmeni hyvin. KomppasiMarkuksen haikeutta

kokousrutiinin loppumisesta, mutta toisaalta alkaa tuntuamyös sopivan oikealta jättää

hommat seuraavalle porukalle. Tämä viikko on ollut aikamoista kanditykistystä, mutta

motivoi itsensä palauttamaan työn perjantaina sillä, että on lauantainamenossa isänsä

väitöstilaisuuteen omien sanojensamukaan “katsomaan oikeaa tiedettä”. [Tässä kohtaa

tajusi eväänä olevat piparit ja juustot, joten jatkoi epämääräistä jauhamista, ettei vielä

tarvinnut palata kirjoittamaan vaan sai syötyä.]

Niklas:Viikonloppuna kävi Tove Janssonin Helsinki ArtMuseum -näyttelyssä, mikä oli

hieno. Eilen oli erään seuraavan hallituksen järjestäytymiskokouksessa, jonka

valitettavasti kyllä joutui flunssailun takia pitämään etänä. Pöytäkirjaksi oli prujannut

viime vuoden pohjan, jonka takia ainakin Kertun,Matvein jaMarkuksen nimet olivat

jääneet muutamaan kohtaanmaininnaksi; ei suostunut kertomaan, mihin kaikkeen heidät

on nyt sitoutettu. Viikottaiset kokoukset eivät nyt siis hetkeksi lopu, mutta onhan tästä

silti vähän haikea tunnelma. Halpersettä odottaa.

Vilppu lisäsi kuulumisiinsa, että Tampereella oli hauskaa, ja sai tänäänmyös kenkänsä

kuljetuksena Helsingin päärautatieasemalle.

Siirryttiin kohtaan 16.4.

7. Hyväksyttävät laskut
Siirryttiin kohdasta 16.4.

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Matias Havukainen Ruoka + astiat yms. Abisitseille 8.11. 334,98 € Hyväksytty

Alli Kolho
Athenen ja Prodekon yhteisen vaihtoinfon
4.12.2024 tarjoilut 292,84 € Hyväksytty

Erik Oksanen Pelitoimikunnan perehdytys 5.12.2024 30,00 € Hyväksytty

Antti Komulainen ISOvastaavan perehdytyslounas 10,00 € Hyväksytty

Taru Maukonen

Perehdytys yhdenvertaisuusvastaava, 6.12
paikalla Taru Maukonen, Pinja Paloheimo,
Hilda Mallat 30,00 €

Hyväksytty



Taru Maukonen

Hyvinvointigurujen perehdytys 5.12, paikalla
Taru Maukonen, Emilia Laukkanen, Aada
Ilvonen 30,00 €

Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Lahja Man@gerille itsenäisyyspäivän
vastaanotolle 20,19 € Hyväksytty

Valentin Jutila Olkkarille hyllyn takaseinään panelointi 270,00 € Hyväksytty

Valentin Jutila Hallituksen kokouseväät 4.12. 10,00 € Hyväksytty

Alli Kolho Kandipullien 10.12.2024 pullat ja kahvit 97,05 € Hyväksytty

Alli Kolho

SCI-kiltojen syksyn 2024 opintokyselyyn
vastanneiden athenelaisten kesken arvotut
S-ryhmän lahjakortit (2 x 20€) 40,00 €

Hyväksytty

Aarne Talvela Tarjoiluja vujuviikon bileisiin 12.11.2024 41,29 € Hyväksytty

Maria Toivainen Vujutirehtöörien perehdytys 9.12.24 (4hlö) 40,00 € Hyväksytty

Elisa Heikkilä Toimariperehdytys tepsyneuvosto 9.12.2024 10,00 € Hyväksytty

Salla Nicholls Toimariperehdytys tepsyneuvosto 9.12.2024 10,00 € Hyväksytty

Linnea Hara Toimariperehdytys tepsyneuvosto 9.12.2024 10,00 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen Joulukortit ja joulupostimerkit 152,00 € Hyväksytty

Lotta Jansson

Ryhmä 10 (Ulkosuhdetiimi &
ESTIEM-vastaava) toimarivirkistys, budjetti
6 x 15e = 90e 90,00 €

Hyväksytty

Kalle Keinonen Yrityssuhdevastaavan perehdytys 9.12. 20,00 € Hyväksytty

Juuso Seuri
Kukan päätoimittajien perehdytyskahvittelu
(3hlö) 26,58 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen
Phabuneuvosto-perehdytys 10.12.2024
(6hlö) 60,00 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Nahkaviikonpäivä-eväät 10.12.2024 13,81 € Hyväksytty

Iida Kääpä Abinaattoriperehdytysruoat 10.12.2024 28,29 € Hyväksytty

Markus Ihamuotila Infoähky XXV pöytäkorttien vanerit 49,47 € Hyväksytty

Onni Kivistö Suodatinpusseja Olkkarille 3,03 € Hyväksytty



Muokataan kokouksen 34/2024 laskun summaa 133,45 € -> 133,48 €:

Saaja Perustelu Summa Päätös

Matvei Telov IE-tiimin virkistys 133,48 € Hyväksytty

Palattiin kohtaan 16.4.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei ole. Elias Pitkästä lainaten:

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia

8.4. Laskujenmaksaminen loppuvuoden aikana
Myönnettiin rahastonhoitaja Erik Oksaselle oikeusmaksaa laskuja ja

kululaskuja puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan hyväksynnällä ajalle

11.12.-31.12.2024.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Todettiin, että killan tämänhetkisen rahallisen tilanteen takia jätetään tänä

vuonna rahastosijoitukset välistä.

Palattiin kohtaan 16.4.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Niklas totesi, että seuraajan perehdytys on edessä huomenna, muttamuuten ei

enää ihmeempiä pöydällä.

Palattiin kohtaan 16.4.



10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden akateeminen komitea 9.12.

Alli kertoi vuoden viimeisen kokouksen kuulumiset seuraavasti:

● Päätösasiat olivat Athenen kannalta varsin epärelevantteja, mutta ne

löytyvät Notionista kiinnostuneille.

● Lisäksi tiedoksi, että ELEC:llä alkaa Computer Engineering -niminen

kandi, jos sinne sattuu löytymään alanvaihtokiinnostusta.

● OPS-syklin tiheydestä oli keskustelua. Yliopistotasolla on pohdinnassa,

josko pintapuoleisempia asioita (kuten kurssin kieli tai toteutusmuoto)

voitaisiin muokatamatalammalla kynnyksellä, ja pitkäksi ajaksi (eli

pidemmäksi kuin nykyinen kahden vuoden sykli) lukittaisiin

vakiintuneempia asioita (kuten kurssin nimi tai oppimistavoitteet).

● Käytiin keskustelua hypoteettisesta tuplakandiohjelmasta, joka olisi

tällä hetkellä käytännössä tuotantotalouden + kauppatieteiden kandi,

mutta aihe sai sen verran kritiikkiä, että se tuskin tällaisenaan etenee.

Merkittiin tiedoksi myös, että tämä jäi myös historian viimeiseksi kokoukseksi,

jossa hallopedit eivät vielä saaneet kokouspalkkioita, sillä ensi vuonna palkkio

on 35e/kokous.

10.2. Vaihtoinfo
Merkittiin tiedoksi Allin kommentti:

Oli viime keskiviikkona ja T2-sali oli legit käytännössä täynnä! Pizza maistu jengille
hyvin ja oli kyl overall success.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Eilen olivat vuoden viimeiset kandivalmistujaispullat, #publicpraising

opetuslapsi-Eliakselle pullien hoitamisesta!

Alli oli eilenmyös vuoden viimeisessä INF-core -miitissä, jossa jakoi kaikille

kokouksen jäsenille käsintehdyt kirjanmerkit kiitokseksi yhteistyöstä.

Palattiin kohtaan 16.4.

11. Yrityssuhteet
11.1. Excupodi loppuu

Kalle kertoi, että ovat yhteispäätöksenä Nitan kanssa todenneet, ettei Excupodi

ole enää relevantti yritysyhteistyömuoto ja sen tekeminen lopetetaan.

Keskusteltiin siitä, saadaanko podcast-jaksot tallennettua johonkin

ulkopuoliseen palveluun, sillä nyt niiden pitämisestä Spotifysta joudutaan

maksamaan vuosimaksua. Asia jää selvitykseen.

11.2. Muut esille tulevat asiat
Kalle totesi, että Excupodin lisäksi hänen osaltaan kaikki loppuu. Tällä viikolla on

ollut vielä vuoden viimeiset yritysyhteistyötapaamiset, ja huomenna on vielä



vuoden viimeinen lounas.

Palattiin kohtaan 16.4.

12. Yhteisö
12.1. Viimeiset viestinnät toimareille

Markusmuistutti kaikkia laittamaan omille vastuutoimareilleen vielä

kiitosviestin yhteistyöstä vuoden aikana sekä ehkämuistuttamaan

perehdytyksestä, jos sitä ei ole tehty.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Vilppu ilmoitti, että postilla kulkevat joulukortit on lähetetty ja yliopistolle

kulkevat jaetaan huomenna.

Keskusteltiin lisäksi Polyteknikkojen Kuorolta saadusta kutsusta

joulukonserttiin tämän viikon lauantaina. Aino ilmaisi ainoana kiinnostuksen,

joten sovittiin hänen saavan liput.

Palattiin kohtaan 16.4.

13. Tapahtumat
13.1. Hanskat tippuvat

Matvei totesi, että ylihuomenna hanskat tippuvat vaikka väkisin. Vähäinen

ilmoittautumismäärä (n. 60 ihmistä) AA-vujuille vähänmietityttää, mutta

hauska ilta on luvassa kuitenkin.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Todettiin, että vuoden aikana on tapahtunut paljon.

Palattiin kohtaan 16.4.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Sara Sofia kertoi, että maanantain phuksien pikkujoulut olivat suuri menestys,

parhaimmillaan lähes 50 osallistujaa! ISOt ja Kimi olivat suuri apu, kehut ja

kiitokset heille.

Kipparin vartteja onmyös pidetty noin 60 kpl.

Palattiin kohtaan 16.4.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Kerttu ilmoitti, että hänelle saa ilmoittaa, jos tietääWienistä jonkin asunnon,

jossa voisi asua kevään ajan.



Markus ilmoitti, että hän on nyt pysyvästi sitoutunut vaihtoonsa, sillä

Lissabonin asunnosta on nyt maksettu puolet koko ajan vuokrasta.

Matvei ja Kalle ilmoittivat, että he ovat maksaneet Hong Kongin asuntonsa jo

koko kevään ajalta.

Vilppu ilmoitti, että hän onmyös jutellut ensi vuottaMKV-kapteenin tehtäviä

hoitavan Iran kanssa, joka tekee varmasti erittäin hienoa jälkeä ensi vuoden

MKV-sektorilla.

Keskusteltiin lisäksi siitä, pitäisiköMatvein uudelleenbrandata läksärinsämyös

Kallen läksäreiksi, kun tämä on ilmoittanut pääsevänsä paikalle.

Todettiin, että uudelleenbrändäysnimeksi voisi toimiaMatKalle Vei.

Palattiin kohtaan 16.4.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Kuitattiin sakkoja kokoustarjoiluiden täydentämisestä seuraavasti:

● yksi (1) performanssisakko sekä kolme (3) normisakkoa Sara Sofialta

● kolme (3) sakkoa Allilta

● kaksi (2) sakkoaMarkukselta hieman tätä kalliimmalla shampanjalla

● kaksi (2) sakkoaMatveilta

● neljä (4) sakkoa Ainolta

● sekä kolme (3) sakkoa Kallelta eilisistä, työlääntuntuisista sitruunoista.

Annettiin lisäksi viimeisen kokouksen esityslistan täyttämättömyydestä yksi (1)

sakkoNiklakselle.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kerttu totesi, että kaikki tätä edeltävät pöytäkirjat ovat nyt tarkastettavana, ja

tämäkin toivottavasti lähipäivinä, jotta kaikki pääsevät joululomalle

mahdollisimman pian. Myös sähköisiä allekirjoituksia on tiedossa seuraavan

viikon aikana viimeisistä pöytäkirjoista, ja Kerttu toivoo niihin nopeita

allekirjoituksia.

Alli totesi, että tänä vuonna on ollut hienoja pöytäkirjoja.

16.3. Puheenjohtajiston palautehetki
Kerttu jaMarkus jakoivat hallituslaisille diplomit toiminnastaan vuoden aikana

sekä kämppäkierroksen ensimmäisellä rastille puuhastellut muistolaput.

16.4. Maljan kohottaminen
Siirryttiin kohdasta 6.



Kohotettiin malja vuoden viimeiselle kuulumiskierrokselle, kaikille tuleville

kuulumisille ja sille, että toivottavasti kuulemme niitä toisiltammemyös

jatkossa.

Siirryttiin kohtaan 7.
Palattiin kohdasta 7.

Kohotettiin malja viimeisille hyväksytyille laskuille, Erikin tarkkaavuudelle ja

kovalle luotolle siitä, että tilinpäätös saadaan hyvin pakettiin.

Siirryttiin kohtaan 8.1.
Palattiin kohdasta 8.5.

Kohotettiin malja taloudelle ja hallinnolle, ja sille, että jos itse toteamme näiden

olevan hyvää, sitä nemyös ovat.

Siirryttiin tauolle ajassa 17.06.
Palattiin tauolta ajassa 17.14.

Siirryttiin kohtaan 9.1.
Palattiin kohdasta 9.1.

Kohotettiin malja hyvälle viestinnälle pitkin vuotta, upealle sometiimille, jota

Niklas on luotsannut hyvin tänä vuonna, sekä sille, että viestit ovat kulkeneet -

ainakin, josMarkus ei ole niitä lähettänyt.

Siirryttiin kohtaan 10.1.
Palattiin kohdasta 10.3.

Kohotettiin malja Allille ja opintoasioille, joita ei ole hoidettu prestigen takia,

elämänmittaiselle oppimiselle sekä dekaanin jallulle.

Siirryttiin kohtaan 11.1.
Palattiin kohdasta 11.2.

Kohotettiin malja prestigelle, rahalle, Kallelle, yritysyhteistyölle, yrittämiselle,

uusille yrityssuhteille ja sille, että ensi vuonna Athene voittaa.

Siirryttiin kohtaan 12.1.
Palattiin kohdasta 12.2.

Kohotettiin malja yhteisölle, Vilpulle, Hervanta-suhteille, YTP:n

takaisintuomiselle, toimareille, tepsyn ulkosuhteille, jotka ovat muovautuneet

omaehtoisesti, ja kaikille niille hervantalaisille, jotka eksyivät Spurgusessioon

sekä kaikille, jotka eivät saaneet Hervannassa.



Siirryttiin kohtaan 13.1.
Palattiin kohdasta 13.2.

Kohotettiin malja IE:lle, sitseille, tapahtumille, upealle pikkuIE-tiimille,

sitsikulttuurille, kulttuuriarvioille, shisha-sitseille sekä sille, että Höpöhöpöt

ovat olleet usean phuksin syksyn lempitapahtuma.

Siirryttiin kohtaan 14.1.
Palattiin kohdasta 14.1.

Kohotettiin malja Sara Sofialle, Kimille, phukseille, phuksikasvatukselle, meidän

ihanille phukseille ja ISOille, läpiajetulle kahden kipparin mallille, viimeiselle

yhden kipparin vuodelle, tepsyydelle, uudelle kipparireliikille, HAIppisille ISO-

ja phuksitapahtumille sekä sille, että Sara Sofian ei enää koskaan tarvitse

järjestää Unskin pitkää

Siirryttiin kohtaan 15.1
Palattiin kohdasta 15.1.

Kohotettiin malja Valentinille, maisteri- ja kv-asioille, maisteriphukseille ja

EIT-opiskelijoille, varjoIEllemme, aktiiviselle mkv-vuosikurssille sekäMatKalle

Veille.

Siirryttiin puheenjohtajan pyynnöstä tehokkaalle tauolle ajassa 17.54.
Palattiin tauolta ajassa 17.58.

Siirryttiin kohtaan 16.1.

Kohotettiin malja kaikille tänä vuonna ansioituneelle hallituksen jäsenille ja

erittäin ansioituneelle puheenjohtajistolle, jonka ansioista kokouksissa on ollut

hyvä istua vuoden aikana.

Kohotettiin vielä malja maljan kohottamiselle.

Siirryttiin kohdasta 17.

Kohotettiin malja muille esiin tuleville asioille ja ajankohtaisille asioille, ja sille,

että vuosi on ollut ajankohtaisempi kuin koskaan.

Siirryttiin kohdasta 18.

Kohotettiin malja sille, että seuraavaa kokousta ei ole.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin mahdollisesti tämän illan aikana tai jossakinmuussa lähitulevaisuudessa

killalle lähetettävistä hallituksen jouluterveisistä.



Palattiin kohtaan 16.4.

18. Seuraava kokous
Seuraavaa kokousta ei tämän hallituksen osalta pidetä! AH25 ottaa homman haltuun

tammikuusta eteenpäin ja tiedottanee sitten kiltaa aikatauluistaan.

Siirryttiin kohtaan 16.4.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.17.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Aino Pelander Erik Oksanen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


